

## **Part/Process change notification**

PCN issue date: April 20th, 2015 (ref# PCN150420)

Product identification	SMAC-3225, SMAC-5032A/B, SMAC-6035A/B, SMAC-7050A/B, SMAC- 1045A/B
产品描述	SMAC-3225, SMAC-5032A/B, SMAC-6035A/B, SMAC-7050A/B, SMAC-1045A/B
Type of change	Product appearance change.
改动范围	产品外观
Reason for change	Improvement of production efficiency and maintain production cost against material cost increase.
改动原因	提升生产效率及控制生产产成本以应对物料价格上升趋势
Description of change	Use of silk screen printing process on the SMAC series crystals prior laser marking will be cancelled. The entire SMAC product family will be laser marked on the ceramic material directly.
	The above change is only applicable to the products cosmetic appearance while the dimensional and electrical parameters are unchanged.
改动描述	SMAC 系列产品将取消上盖刷油墨工序,产品印字将直接以激光打印于陶瓷上盖
	以上改动仅改变产品外观,产品尺寸及电性能维持不变
	Old product marking New product Marking
	Q. 45AA 14. 745
Implementation date of change	Due to existing product depletion rates, there will be a transition period that both product marking will be shipped until all existing material are depleted. Customers are expected to receive the new product marking from June 2015.
更改日期	由于旧有物料尚有库存,新旧物料于交接期间有机会出现两种不同外观 产品同时发货情况(同一卷盘产品印字一致),直至旧有物料库存消耗完 毕。新外观产品将于2015年6月起开始发货。



We hope the above changes will have minimal impact to our customers. Should there are any questions, please contact the associated sales personnel or email us at iql@interquip.com